

圖書與資訊學刊

Journal of Librarianship and Information Studies

<http://www.lib.nccu.edu.tw/blis>

Call for Papers

1. The *Journal of Librarianship and Information Studies* is an open-access, peer-reviewed journal that published semi-annually in May and November. The articles mainly cover the fields of library science, bibliography, information science and archival studies. Papers in related fields written in English or Chinese are cordially solicited.
2. All papers (except the invited papers) must be unpublished. The manuscript may be 3,000-6,000 words, with references and quotations indicated and original pictures/illustrations enclosed, if available.
3. Submit articles to the editors as e-mail attachments, in .doc(Word-Document), .rtf(Rich-Text-Format), or html format. Use the 5th edition of APA style for documentation and provide 200 words English and Chinese abstract with 5 key words, the author's name and position, and email account. The article, or any part thereof, is in no way a violation of any existing original or derivative copyright.
4. All articles will be double-blinded reviewed by the Editorial Board made up of two scholars in related fields.
5. The Editors of the *Journal of Librarianship and Information Studies* reserve the right to make editorial changes to manuscripts accepted for publication for the sake of style or clarity. Authors will be consulted only if the changes are substantive.
6. Authors of accepted manuscripts will be assigned to the *Journal of Librarianship and Information Studies* the permanent right to publish and distribute the manuscript as an electronic journal article, but will retain copyright.
7. The approved author will receive three complimentary copies of the Journal once the article is published.
8. The articles may be mailed to: The Editorial Board of the *Journal of Librarianship and Information Studies* of the National Chengchi University Libraries at No. 64, Section 2, Zhinan Road, Wenshan District, Taipei, Taiwan (R.O.C.), or E-mail to: blis@nccu.edu.tw

徵稿簡約

1. 本刊為開放取用之學術性期刊，以半年刊出版，內容以圖書館學、目錄版本學、資訊科學、檔案學等相關符合學術論文寫作規範之文章，全年接受投稿，隨收隨審。
2. 賜稿以未曾正式出版之學術論著，中(繁體)英文均可，中文稿字數二萬字以內為宜；英文稿字數則以三千字為下限、六千字為上限(特約稿件不在此限)
3. 稿件投遞請以電子檔形式為主。文稿請以 APA Style 論文格式撰寫，並依本刊「投稿格式」撰寫。來稿請附中英文題名與摘要(200 字以內)、關鍵詞(以 5 個為限)及作者姓名、現職、E-mail 帳號。稿件內凡涉及著作權或言論責任糾紛者，悉由作者自負法律責任。
4. 本刊採取雙盲審查並經兩名以上專家學者之審查程序，來稿一律根據本刊「審稿辦法」送審辦理。
5. 本刊對接受刊登稿件有刪改與潤飾權。
6. 本刊採紙本及電子同步方式發行，以利學術研究之促進。稿件一經採用，作者同意無償授權本刊以開放文獻(Open Access)之數位形式出版。
7. 稿件一經出版，奉寄當期學刊三冊予作者。
8. 來稿及通訊資訊：台北市文山區指南路二段 64 號，國立政治大學圖書館，「圖書與資訊學刊編輯委員會」，或連絡電話：(02)2939-0455、E-mail：blis@nccu.edu.tw
9. 前述「投稿格式」、「國立政治大學圖書館《圖書與資訊學刊》審稿辦法」等文件請參閱網址：<http://www.lib.nccu.edu.tw/blis/contributor.htm>